
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 606
Det fremgår af svaret på MOF alm. del – spørgsmål 447, at lønomkostningerne på
området [for brugerbetaling i forbindelse med en miljøgodkendelser] er steget mere end
den årlige PL-regulering af taksten, siden ordningen blev ændret i 2005. Må man forstå
ministerens svar sådan, at Miljøstyrelsens lønninger er steget 30 pct. mere end den årlige
PL-regulering i perioden? Mener ministeren i givet fald, at en så stor stigning i Miljøstyrel-
sens lønninger er rimelig, når det tages i betragtning, at en væsentlig del af lønstigninger-
ne betales af erhvervet? Der henvises til artiklen "Miljøstyrelsen hæver brugerbetaling
med næsten 30 procent" på Effektivt Landbrugs hjemmeside den 2. december 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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